6 Piéces
150 m?

Réf. 8920T
1800 000 €

Les Gets

Appartement a vendre (74260)
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Les Gets. Centre Ville. Penthouse Luxe T6. Construit en 2017, situé au
derniere deux étages de cette résidence prestige. Grand espace living
avec cuisine Americaine, salle a manger, et salon avec poéle a feu, les
tous avec acces balcons et les vues surplombant sur la ville et les
pistes de Bleuet et Gentiane. Deux chambres (dont un dortoire)
chacune avec un salle d'eau. Au deuxieme étage, trois chambres
double avec salle de bains ensuite. Garage (box) fermé, ski room, cave.
De plus, pour I'usage des propriétaires: Piscine. Hammam. Restaurant

et bar. Centre ville a 50m. Télécabine de Mont ...

Les Gets. Centre. Luxury 5-bed Penthouse. Built in 2017, located on the top two
floors of this prestigious residence. Large living area with open-plan kitchen, dining
room, and lounge with fireplace, all with access to balconies and views overlooking
the town and the Bleuet and Gentiane slopes. Two bedrooms (including a
dormitory) each with a bathroom. On the second floor, three further double
bedrooms with en-suite bathrooms. Closed garage, ski room, cellar. Additionally,
for the owners' use: Swimming pool. Hammam. Restaurant and bar. Town center
50m. Mont Chéry cable car 150m away. ...

KRETZ FAMILY REAL ESTATE ]
19 BIS AVENUE ROBERT SCHUMAN - 92100 BOULOGNE BILLANCOUI”ﬁ
Contacter I'agence 2
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